

គោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាព (សង្ខេប)

ការការពារឯកជនភាពរបស់អតិថិជន និងការរក្សាទុកព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់បុគ្គលដោយសម្ងាត់ គឺជាការសំខាន់បំផុតរបស់ក្រុមហ៊ុន កូម៉ូ ធី ឯ.ក (តទៅហៅថា COMMO T)។ គោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាពនេះ (តទៅហៅថា គោលនយោបាយ) បានកំណត់ពីរបៀបដែល COMMO T ប្រមូល និងគ្រប់គ្រងព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន និងព័ត៌មានសំខាន់ៗរបស់អតិថិជន ដោយអនុលោមតាមច្បាប់ និងបទប្បញ្ញត្តិនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។ នៅក្នុង គោលនយោបាយនេះ ពាក្យ COMMO T សំដៅទៅលើក្រុមហ៊ុន កូម៉ូ ធី ឯ.ក និងក្រុមហ៊ុន ឬដៃគូពាក់ព័ន្ធ។

COMMO T ប្រមូលព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន និងព័ត៌មានសំខាន់ៗរបស់អតិថិជន ដើម្បីផ្តល់នូវផលិតផល និងសេវាកម្មដែលអតិថិជនបានស្នើសុំ ក៏ដូចជាព័ត៌មានផលិតផល និងសេវាកម្មដែលបានផ្តល់ឱ្យដោយ COMMO T និងតតិយភាគី។ COMMO T អាចប្រើប្រាស់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន និងព័ត៌មានសំខាន់ៗរបស់អតិថិជន ក្នុងគោលបំណងដើម្បីគ្រប់គ្រងផលិតផល និងសេវាកម្មរបស់ COMMO T ដើម្បីការពារ និងដើម្បីការគ្រប់គ្រងហានិភ័យ លើកលែងតែមានការអនុញ្ញាតពីអតិថិជន ឱ្យធ្វើការផ្តល់ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធនឹងទីផ្សារតែប៉ុណ្ណោះ។ COMMO T ក៏ប្រើព័ត៌មានដែលបានរក្សាទុក ដើម្បីស្វែងរក និងការពារសកម្មភាពខុសច្បាប់។ COMMO T សហការជាមួយអាជ្ញាធរមានសមត្ថកិច្ច និងស្ថាប័នអនុវត្តច្បាប់ផ្សេងៗទៀតដែលតម្រូវដោយច្បាប់។ COMMO T នឹងបង្ហាញព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គលដែលពាក់ព័ន្ធនឹងស្ថាប័នក្រៅក្រុមហ៊ុន ដើម្បីជួយ COMMO T ក្នុងការផ្តល់សេវាកម្ម។ ស្ថាប័នទាំងនោះ ត្រូវបានភ្ជាប់ជាមួយនឹងកាតព្វកិច្ចរក្សាសម្ងាត់ដែលបានរៀបចំនេះ។ ស្ថាប័នទាំងនោះអាចរួមបញ្ចូលជាមួយនឹងស្ថាប័នក្រៅប្រទេសផងដែរ។

គោលនយោបាយនេះ នឹងត្រូវបានត្រួតពិនិត្យមើលជាប្រចាំដើម្បីពិចារណាលើលក្ខខណ្ឌច្បាប់ និងបច្ចេកវិទ្យាផ្សេងៗ ក៏ដូចជា រាល់ការផ្លាស់ប្តូរទាំងឡាយណាដែលពាក់ព័ន្ធនឹងដំណើរការប្រតិបត្តិការរបស់ COMMO T ហើយរាល់ការកែប្រែ ឬវិសោធនកម្មទៅលើគោលនយោបាយនេះ នឹងត្រូវបានដាក់បង្ហាញឯកសារឱ្យទៅក្នុងគេហទំព័រនេះ។ រាល់ការប្រើប្រាស់គេហទំព័រនេះបង្ហាញពីការទទួលយក និងទទួលស្គាល់នូវការកែប្រែទាំងអស់នោះរបស់អតិថិជន។ រាល់ទិន្នន័យ និងព័ត៌មានដែលកាន់កាប់ដោយ COMMO T នឹងត្រូវគ្រប់គ្រងដោយគោលនយោបាយ និងបទប្បញ្ញត្តិរបស់ COMMO T។

ការប្រមូលព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល

ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល

ជាទូទៅ ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនដែល COMMO T ប្រមូលពីអតិថិជន រួមមាន៖

- សម្រាប់រូបវន្តបុគ្គល
- 1. ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន រួមមានឈ្មោះ ភេទ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត សញ្ជាតិ ព័ត៌មានអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ ឬលិខិតឆ្លងដែន ស្ថានភាពអាពាហ៍ពិពាហ៍ និងព័ត៌មានពីសហព័ទ្ធជាដើម
- 2. ព័ត៌មានសម្រាប់ទំនាក់ទំនង រួមមានអាសយដ្ឋាន លេខទូរស័ព្ទទំនាក់ទំនង សារអេឡិចត្រូនិច និងព័ត៌មានទំនាក់ទំនងក្នុងករណីចាំបាច់
- 3. ព័ត៌មានពីមុខរបរ
- 4. ព័ត៌មានពីការសិក្សា
- 5. ព័ត៌មានពីការវិនិយោគ ដូចជាគោលបំណងនៃការវិនិយោគ និងបទពិសោធន៍វិនិយោគជាដើម
- 6. រាល់ព័ត៌មានដទៃទៀតដែល COMMO T គិតថាចាំបាច់។

- សម្រាប់នីតិបុគ្គល

1. ព័ត៌មានពីនីតិបុគ្គល រួមមានឈ្មោះនីតិបុគ្គល លេខចុះបញ្ជីពាណិជ្ជកម្ម អាសយដ្ឋានក្រុមហ៊ុន លេខអត្តសញ្ញាណកម្មសារពើពន្ធ ប្រភេទក្រុមហ៊ុន ប្រភេទអាជីវកម្ម ដើមទុនចុះបញ្ជី ព័ត៌មានពីអភិបាលប្រតិបត្តិ ឬនាយកប្រតិបត្តិ និងព័ត៌មានពីភាគហ៊ុនិក
2. ព័ត៌មានអំពីអ្នកតំណាង រួមមានឈ្មោះ ភេទ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត សញ្ជាតិ តួនាទី ព័ត៌មានអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ ឬលិខិតឆ្លងដែន អាសយដ្ឋាន លេខទូរស័ព្ទទំនាក់ទំនង សារអេឡិចត្រូនិច និងព័ត៌មានទំនាក់ទំនងក្នុងករណីចាំបាច់ជាដើម
3. ព័ត៌មានពីការវិនិយោគ ដូចជាគោលបំណងនៃការវិនិយោគ និងបទពិសោធន៍វិនិយោគជាដើម
4. រាល់ព័ត៌មានដទៃទៀតដែល COMMO T គិតថាចាំបាច់។

COMMO T ត្រូវបានតម្រូវដោយច្បាប់ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណរបស់អតិថិជន ប្រសិនបើអតិថិជនបើកគណនីថ្មី ឬបន្ថែមអ្នកចុះហត្ថលេខាថ្មីទៅកាន់គណនីដែលមានស្រាប់។ COMMO T តម្រូវឱ្យត្រួតពិនិត្យ និងកត់ត្រារាល់ទិន្នន័យព័ត៌មាននៃឯកសារមួយចំនួន។

COMMO T អាចចាត់វិធានការមួយចំនួនដើម្បីផ្ទៀងផ្ទាត់ព័ត៌មានដែលប្រមូលបាន។ ប្រសិនបើអតិថិជនបានផ្តល់ COMMO T នូវព័ត៌មានមិនគ្រប់គ្រាន់ ឬព័ត៌មានដែលមិនត្រឹមត្រូវ COMMO T អាចមិនផ្តល់ឱ្យអតិថិជននូវផលិតផល ឬសេវាកម្មដែលអតិថិជនបានស្នើសុំនោះទេ។

ខ្ទឹមស័ (COOKIES)

Cookies ជួយ COMMO T ផ្តល់គេហទំព័រឱ្យកាន់តែល្អប្រសើរដល់អតិថិជន តាមរយៈការអនុញ្ញាតឱ្យ COMMO T ត្រួតពិនិត្យមើលគេហទំព័រដែលអតិថិជនបានប្រើប្រាស់ និងគិតថាមានអត្ថប្រយោជន៍ និងកែសម្រួលគេហទំព័រដើម្បីស្របទៅតាមតម្រូវការរបស់អតិថិជន ការចូលចិត្ត និងការមិនចូលចិត្តរបស់អតិថិជនតាមរយៈការប្រមូលផ្តុំ និងចងចាំព័ត៌មានអំពីចំណង់ចំណូលចិត្តរបស់អតិថិជន។ COMMO T ក៏អាចប្រមូលព័ត៌មានរបស់កុំព្យូទ័ររបស់អតិថិជន ដូចជាលេខ IP Address ប្រព័ន្ធប្រតិបត្តិការ និងប្រភេទកម្មវិធីដែលអតិថិជនបានប្រើប្រាស់សម្រាប់ការគ្រប់គ្រងប្រព័ន្ធរបស់ក្រុមហ៊ុន។ នេះគឺជាទិន្នន័យស្ថិតិ អំពីសកម្មភាព និងគំរូនៃការរាវរករបស់អតិថិជន ដែលមិនកំណត់អត្តសញ្ញាណរបស់អតិថិជន ឬបុគ្គលណាម្នាក់នោះទេ។ COMMO T អាចបង្ហាញទិន្នន័យដែល COMMO T បានប្រមូលតាមរយៈ Cookies ទៅកាន់ក្រុមហ៊ុនដែលពាក់ព័ន្ធរបស់យើង។

ការយល់ព្រម

ក្នុងករណីភាគច្រើន COMMO T នឹងទទួលបានការព្រមព្រៀង និងអនុញ្ញាតពីអតិថិជនដើម្បីប្រើប្រាស់ និងបង្ហាញទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អតិថិជន សម្រាប់គោលបំណងដែល COMMO T មានមុនពេល ឬអំឡុងពេលដែល COMMO T បានប្រមូលវា។ ប្រសិនបើអតិថិជនមិនផ្តល់ការព្រមព្រៀង និងអនុញ្ញាត ឬដកការព្រមព្រៀង និងអនុញ្ញាតពី COMMO T វិញ COMMO T មិនអាចនឹងផ្តល់ផលិតផល ឬសេវាកម្មដែលអតិថិជនបានស្នើសុំនោះទេ។ អតិថិជនអាចស្នើសុំដកការព្រមព្រៀង និងអនុញ្ញាតវិញនៅពេលណាក៏បាន ដោយអនុលោមតាមនីតិវិធីនៃការដកការព្រមព្រៀង និងអនុញ្ញាតរបស់ក្រុមហ៊ុន។

ការប្រើប្រាស់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល

COMMO T នឹងប្រើប្រាស់ព័ត៌មានរបស់អតិថិជនសម្រាប់គោលបំណងនៃការបើកគណនី និងការថែរក្សាគណនី បញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណរបស់អតិថិជន គ្រប់គ្រងប្រវត្តិរូប និងគណនីជួញដូររបស់អតិថិជន និងដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យ COMMO T ផ្តល់ផលិតផល និងសេវាកម្មរបស់ខ្លួនទៅកាន់អតិថិជនតាមរយៈការស្នើសុំពី COMMO T ។ ដរាបណាអតិថិជនបានស្នើសុំ COMMO T នឹងធ្វើការទាក់ទងទៅកាន់អតិថិជន ពីព័ត៌មាននិងឱកាសពិសេសដែលពាក់ព័ន្ធនឹងផលិតផលដែលមានស្រាប់ និងផលិតផល និងសេវាកម្មថ្មី ដែល COMMO T គិតថាសាកសមនឹងអតិថិជន។ COMMO T ប្រើប្រាស់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល តែក្នុងករណីចាំបាច់ដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មដែលមានគុណភាព និងសុវត្ថិភាព

ដល់អតិថិជនទេ។ ព័ត៌មាននេះអាចជួយដល់ការធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនៃសេវាកម្ម ផ្លាស់ប្តូរបទពិសោធន៍នៃការរុករក និងអនុញ្ញាតឱ្យ COMMO T ជូនដំណឹងអតិថិជនពីព័ត៌មានបន្ថែមពីផលិតផល សេវាកម្ម ឬការផ្តល់ជូនពិសេសៗ ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងអតិថិជន ក៏ដូចជាផលិតផល និងសេវាកម្ម ដែលអតិថិជនតម្រូវ និងអនុញ្ញាតឱ្យ COMMO T ប្រើប្រាស់ទិន្នន័យនោះ សម្រាប់គោលបំណងនោះ។ ខណៈពេលដែល COMMO T ព្យាយាមធានាថាលំដាប់ព័ត៌មានទាំងអស់ដែល COMMO T ទទួលបានពីអតិថិជនគឺជាក់ស្តែង ត្រឹមត្រូវ និងពេញលេញ COMMO T ជម្រុញឱ្យអតិថិជនធ្វើការទាក់ទងមកកាន់ក្រុមហ៊ុនភ្លាម ក្នុងករណីដែលព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អតិថិជនណាមួយមានការប្រែប្រួល។

ការបង្ហាញនូវព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល

COMMO T មិនលក់ មិនផ្តល់អាជ្ញាប័ណ្ណ មិនជួល ឬមិនបង្ហាញព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គលទៅកាន់ភាគីណាមួយនោះទេ លើកលែងតែត្រូវបានកំណត់នៅក្នុងគោលនយោបាយនេះ។ COMMO T អាចចែករំលែកព័ត៌មានទាំងនេះជាមួយនឹងដៃគូ សាខា និងសម្ព័ន្ធមិត្ត ក្នុងករណីដែលព័ត៌មានទាំងនោះ ត្រូវបានតម្រូវដោយសមហេតុផលដោយដៃគូពាក់ព័ន្ធនោះ ក្នុងគោលបំណងជួយពេញមុខងារបន្ថែម ឬជាដៃគូសហការដើម្បីផ្តល់ផលិតផល និងសេវាកម្មបន្ថែមផ្សេងទៀត ឬដើម្បីជួយដំណើរការមុខងារផ្ទៃក្នុងមួយចំនួនដូចជាដំណើរការរបស់គណនី ការបំពេញតម្រូវការអតិថិជន សេវាកម្មអតិថិជន ការស្តង់ដារពេញចិត្តរបស់អតិថិជន ឬសកម្មភាពនៃការប្រមូលទិន្នន័យដទៃទៀត ដែលពាក់ព័ន្ធនឹង អាជីវកម្មរបស់ COMMO T ឬអនុវត្តសកម្មភាពអាជីវកម្មដែលពាក់ព័ន្ធនឹងតម្រូវការរបស់អតិថិជន និងត្រូវបានផ្តល់ជូនតាមរបៀបដែលមានប្រយោជន៍ និងពាក់ព័ន្ធ (លើកលែងតែអតិថិជនបានអនុញ្ញាតឱ្យ COMMO T) និង/ឬគណនីសេវាកម្មអតិថិជន។ ភាគីណាមួយទាំងអស់ដែល COMMO T បានចែករំលែកនូវព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល តម្រូវឱ្យការពារព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គលទាំងអស់នោះ ដោយអនុលោមតាមលិខិតបទដ្ឋានភតិយុត្តិដែលមានជាធរមាន និងក្នុងលក្ខណៈដែលស្រដៀងនឹងនីតិវិធីដែល COMMO T បានការពារ។

សុវត្ថិភាពនៃព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល

គុណភាពនៃព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល

COMMO T ធានាថាព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គលដែល COMMO T បានប្រមូល និងគ្រប់គ្រងដោយត្រឹមត្រូវ មានបច្ចុប្បន្នភាព ពេញលេញ និងសមស្រប។ COMMO T អាចចាត់វិធានការដើម្បីធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល ដែល COMMO T បានកាន់កាប់។ សូមមេត្តាទាក់ទងមកកាន់ COMMO T ក្នុងករណីដែលព័ត៌មាន ឬទិន្នន័យដែលអតិថិជនបានផ្តល់ឱ្យ COMMO T មានការប្រែប្រួល ឬអតិថិជនជឿជាក់ថាព័ត៌មានដែល COMMO T មានទាំងនោះ មិនត្រឹមត្រូវ ឬមិនបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព។

សុវត្ថិភាពនៃព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល

COMMO T ប្តេជ្ញាការពារព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គលដែល COMMO T ទទួលបានពីអតិថិជនពីការប្រើប្រាស់ដោយមិនត្រឹមត្រូវ ចំពោះគោលដៅ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតក្នុងការប្រើប្រាស់ និងបង្ហាញ។ COMMO T បានដាក់ដំណើរការនូវការអនុវត្ត និងគោលនយោបាយ ដើម្បីផ្តល់នូវបរិយាកាសសុវត្ថិភាពរឹងមាំ។ COMMO T ធានាបាននូវគុណភាពនៃវិធានការទាំងនេះ តាមរយៈការត្រួតពិនិត្យសារឡើងវិញយ៉ាងទៀងទាត់។

នៅពេលដែល COMMO T កំណត់ថា COMMO T លែងត្រូវការព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គលទាំងនោះទៀត COMMO T នឹងធានាថាព័ត៌មានទាំងនោះត្រូវបានបំផ្លាញប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព និងសុវត្ថិភាពខ្ពស់។ ឯកជនភាព និងការសម្ងាត់របស់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អតិថិជនមានសារៈសំខាន់ជាមូលដ្ឋានដល់ COMMO T ។ COMMO T នឹងចាត់វិធានការសមស្របទាំងអស់ដើម្បីការពារប្រឆាំងនឹងការចូលប្រើប្រាស់ដោយគ្មានការអនុញ្ញាត ឬការផ្លាស់ប្តូរដោយគ្មានការអនុញ្ញាត ទៅលើការបង្ហាញ ឬការបំផ្លាញទិន្នន័យ និងព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល។ COMMO T ហាមឃាត់ការទទួលបានព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនដល់និយោជិត ដែលត្រូវការដឹងព័ត៌មានជាក់លាក់ដើម្បីធ្វើប្រតិបត្តិការ អភិវឌ្ឍ ឬកែ

លម្អសេវាកម្មរបស់ COMMO T ។ បុគ្គលទាំងនោះ ត្រូវបានចងភ្ជាប់ដោយការសម្ងាត់ និងត្រូវទទួលទណ្ឌកម្ម ក្នុងករណីដែលពួកគេមិនបាន បំពេញតាមកាតព្វកិច្ចដែលតម្រូវទាំងនោះ។

កម្រិតនៃការទទួលខុសត្រូវ

COMMO T មិនទទួលខុសត្រូវលើគោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាព ឬមតិការនៃគេហទំព័ររបស់ COMMO T ដែលភ្ជាប់ទៅ និង គ្មានការគ្រប់គ្រងលើការប្រើប្រាស់ ឬការពារព័ត៌មានដែលបានផ្តល់ឱ្យដោយអតិថិជន ឬប្រមូលដោយគេហទំព័រទាំងនោះទេ។ នៅពេល ដែលអតិថិជនបានជ្រើសរើសការភ្ជាប់ទៅកាន់គេហទំព័រនោះ អតិថិជនអាចត្រូវបានស្នើសុំឱ្យផ្តល់ព័ត៌មានពីការចុះឈ្មោះ ឬព័ត៌មានផ្សេង ទៀត។ សូមកត់សម្គាល់ថា ព័ត៌មានទាំងនោះនឹងត្រូវបានកត់ត្រាដោយឥតឃាត់ ហើយត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយគោលនយោបាយស្តីពីឯក ជនភាពរបស់ឥតឃាត់នោះ។

វិសោធនកម្មនៃគោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាព

COMMO T រក្សាសិទ្ធិក្នុងការកែប្រែ ឬធ្វើវិសោធនកម្មលើគោលនយោបាយនេះ ដោយមិនចាំបាច់ជូនដំណឹងជាមុនដល់អតិថិជន ដោយមិនមានការកែប្រែ ឬកាត់បន្ថយសិទ្ធិយ៉ាងខ្លាំងរបស់អតិថិជនតាមរយៈគោលនយោបាយនេះទេ។ ក្នុងករណីដែល COMMO T ធ្វើការ កែប្រែសំខាន់ៗទៅលើគោលនយោបាយនេះ រួមបញ្ចូលនូវការប្រមូល ការដំណើរការ ឬការប្រើប្រាស់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អតិថិជន COMMO T នឹងធ្វើការជូនដំណឹងដល់អតិថិជនតាមរយៈសារអេឡិចត្រូនិច ឬតាមរយៈការជូនដំណឹងនៅលើគេហទំព័ររបស់ COMMO T ។ អតិថិជនបាន យល់ព្រមទទួលយកការដាក់បញ្ចូល នូវគោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាពដែលបានធ្វើការកែប្រែជាអេឡិចត្រូនិច នៅលើគេហទំព័រដែលបាន ជូនដំណឹងផ្ទាល់ទៅកាន់អតិថិជន។ រាល់វិវាទដែលកើតមានឡើងចំពោះ គោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាពរបស់ COMMO T គឺអាស្រ័យលើ សេចក្តីជូនដំណឹងនេះ និងកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់អតិថិជនរបស់ COMMO T ។ COMMO T លើកទឹកចិត្តឱ្យអតិថិជនទុកស្តាប់ត្រួតពិនិត្យឡើង វិញនូវគោលនយោបាយនេះ ដើម្បីឱ្យអតិថិជនដឹងពីការប្រមូលព័ត៌មាន ការប្រើប្រាស់ និងការបង្ហាញព័ត៌មានតាមរយៈ COMMO T ។ គោល នយោបាយនេះ នឹងមានគ្រប់ពេលនៅលើគេហទំព័រ commot.asia.

ការមិនទទួលខុសត្រូវផ្លូវច្បាប់

COMMO T រក្សាសិទ្ធិក្នុងការបង្ហាញព័ត៌មានដែលអាចកំណត់អត្តសញ្ញាណផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អតិថិជន ដែលតម្រូវដោយច្បាប់ បទប្បញ្ញត្តិ ការអនុវត្តច្បាប់ ឬសិទ្ធិអំណាចរបស់អាជ្ញាធរមានសមត្ថកិច្ចផ្សេងទៀតនៃយុត្តាធិការ និងនៅពេលដែល COMMO T យល់ឃើញពីការចាំបាច់ នៃការបង្ហាញដើម្បីការពារសិទ្ធិរបស់ COMMO T និង/ឬដើម្បីអនុវត្តតាមនីតិវិធីតុលាការ សាលក្រម ឬសាលដីកាតុលាការ ឬដំណើរការតាម ផ្លូវច្បាប់។ COMMO T មិនទទួលខុសត្រូវចំពោះការប្រើប្រាស់ខុសគោលដៅ ឬការបាត់បង់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គល ដែលបណ្តាលមកពី Cookies ដែលមាននៅលើគេហទំព័ររបស់ COMMO T ដែល COMMO T គ្មានសិទ្ធិក្នុងការចូល ឬគ្រប់គ្រងនោះទេ។ COMMO T មិន ទទួលខុសត្រូវលើការប្រើប្រាស់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនបុគ្គលដោយខុសច្បាប់ ឬដោយគ្មានការអនុញ្ញាតពីអតិថិជន តាមរយៈការប្រើប្រាស់ខុស និងការរក្សាទុកមិនបានត្រឹមត្រូវនូវលេខកូដសម្ងាត់របស់អតិថិជន ការច្នៃប្រហែស ឬដោយសារមេរោគនៅក្នុងកុំព្យូទ័ររបស់អតិថិជននោះទេ។

ការព្រមព្រៀង

អតិថិជនបានអាន យល់ច្បាស់ និងយល់ព្រមទទួលយកតាមលក្ខខណ្ឌនៃគោលនយោបាយនេះ ហើយអតិថិជនសូមបញ្ជាក់ថា អតិថិជន សិទ្ធិពេញលេញដែលត្រូវគោរពតាមលក្ខខណ្ឌនៃគោលនយោបាយនេះ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីគោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាពនេះ សូមយោងទៅលើឯកសារគោលនយោបាយស្តីពីឯកជនភាព ឬធ្វើការទំនាក់ទំនងមកកាន់យើងខ្ញុំតាមរយៈសារអេឡិចត្រូនិច info@commot.asia ។